
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:1136 Ersättning till företag 

Regeringen försöker ge sken av att den har sjösatt stora stödåtgärder till företag 
som drabbats hårt av coronapandemin. Dessvärre har regeringens hantering av 
stöden till drabbade företag varit ett haveri med sena besked, otydliga regler 
och oacceptabelt långa handläggningstider. 

Restriktioner och rekommendationer måste gå hand i hand med stöd till de 
företag och enskilda människor som får betala priset för vidtagna åtgärder. Så 
har ej skett. Så sent som den 18 december presenterade regeringen nya 
restriktioner som var riktade mot två redan oerhört utsatta branscher: 
restaurangbranschen och handeln. Detta utan att regeringen gav några besked 
om hur drabbade företag skulle ersättas. Genom sitt agerade äventyrar 
regeringen tiotusentals jobb. 

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Om, och i så fall när, kommer ministern att ge besked om ersättningar till de 
företag som nu drabbas av de ytterligare skärpta restriktionerna? 

………………………………………

Johan Hultberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-22
Besvaras senast
2021-01-05
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


